



Willoughby City Library Services

Under 18 Membership Consent Form

Dear Parent/Guardian,

We are pleased that your child/teen has applied to join Willoughby City Library via our website at www.willoughby.nsw.gov.au/library

Joining the library is free and membership is open to everyone.

The Library card will need to be collected from any of the Willoughby Library branches at Chatswood, Artarmon, Castle Cove, Naremburn, Northbridge or West Chatswood. We need your permission before your child/teen is able to borrow from the library.

There are two ways to do this:

1. Visit the library with your child/teen when they collect their card, bringing proof of current address.
Or...
2. Complete the bottom of this form, giving your child/teen permission to join the library. Attach a copy of your identification with proof of current address. They will need to bring this in when they pick up their card at the library.

For information regarding acceptable forms of identification and borrowing rights and responsibilities please visit our website or contact us on 9777 7900.

I give permission for [print name] _____
to join Willoughby City Library Service.

I accept responsibility for all materials borrowed on my child/teen's card and agree to abide by the policies, guidelines and conditions of use of Willoughby City Library Service.

Signed
(Parent/Guardian)

Date:



威樂比市圖書館服務

18 歲以下會員申請同意書表格

親愛的家長/監護人：

我們很高興您的孩子在我們的網站上 www.willoughby.nsw.gov.au/library 申請威樂比市圖書館會員證。

申請圖書證是免費的，歡迎所有人士申請。

圖書證可以在任何一間威樂比市圖書館領取(Chatswood、Artarmon、Castle Cove、Naremburn、Northbridge 及 West Chatswood)。我們需要您的批准方可讓您的孩子借閱本館物品。

有兩個方法供您選擇：

1. 與您的孩子親臨圖書館領取他們的圖書證，請您攜帶有效的住址證明文件。
或者
2. 填妥這份表格並簽名，批准您的孩子申請圖書證。申請的孩子需攜帶此表格及一份您的身份及住址證明複印件來圖書館領取他們的圖書證。

欲知有關身份證明及借閱權利事宜，請瀏覽本館網站或致電 9777 7900 諮詢。

本人批准 [孩子姓名] _____ 申請威樂比市圖書館會員證。

本人同意對我孩子的圖書證所借的物品負上所有責任，並且同意遵守威樂比市圖書館的政策、指引及條款。

簽名： _____
家長/監護人

日期： _____
日/月/年

注意：

此表格為中文翻譯版本，如中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之處，應以英文版本為準。請填寫在英文版本的表格。

Note:

This form is the version of Chinese translation. If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the English version shall prevail.

Please fill in the form in English version.